內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排《安排》 Mainland and Hong Kong Closer Economic Partnership Arrangement (CEPA)

要求為未有《安排》原產地標準的貨物制定原產地標準 Request for Developing the CEPA Rules of Origin (ROOs) for Goods that Have No CEPA ROOs

香港協調制度(香港協制)編號查詢表格 Hong Kong Harmonized System (HKHS) Code Enquiry Form

重要事項: 查詢商號請填妥本表格第一部份及第二部份的第一項,然後 交回政府統計處貿易分類組(<u>地址</u>:香港灣仔港灣道 12 號灣 仔政府大樓 17 樓;<u>傳真</u>:2824 2782;<u>查詢電話</u>:2877 1818)。 如所需資料齊備,統計處在收到表格後 3 個工作天內,將以

傳真方式通知查詢商號有關的香港協制編號。

Important Note: Enquirers please complete Part I and Section 1 of Part II of this form and submit

the form to Trade Classification Section of the Census and Statistics Department (address: 17/F, Wanchai Tower, 12 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong; <u>fax</u>: 2824 2782; <u>enquiry telephone number</u>: 2877 1818). If the information provided is complete, the Census and Statistics Department will notify the enquirers of the

HKHS code(s) by fax within 3 working days upon receipt of the form.

第一部份 Part I (由 查 詢 商 號 填 寫 To be completed by the enquirer)

公司名稱 Con	npany name:		
地址 Address:			
聯絡人姓名N	Name of contact person:		
電話 Tel.:			
傳真 Fax:			
遞交日期 Date	e of submitting this form :		

第二部份 Part II

第一項(由查詢商號填寫) Section 1 (To be completed by the enquirer)				第二項 (由政府統計處 填寫) Section 2 (to be completed by Census & Statistics Department)	
項目 Item	Description and	と詳細資料 ¹ Full Particulars of Goods ¹	如附有參考資料 (如目錄、說明 書、樣本),請註明 Please indicate if reference material (e.g. catalogue, specification, sample) is attached	香港協制編號 (8位數) HKHS Codes (in 8-digit)	
1					
2					
3					
4					
5					
6					
(如產品項目眾多,而表格內位置不足,請另附紙張填寫。 If there are too many items and the space provided in the form is insufficient, please attach separate sheets.)					
註 1:	請填寫貨物的詳細資料(如貨物具體用途、製造方法、原料和正確的化學或專有名稱等)。				
Note 1:	: Please provide full particulars of the goods (e.g. detailed usage, method of manufacturing, material used and proper chemical or technical name).				
<u>第三部份 Part III</u> (由政府統計處填寫 To be completed by Census and Statistics Department)					
檔號 Ref No.		日期 Date			
政府統計處聯絡人員 C&SD Contact Person		電話 Tel.			